





歡迎參加馬利蘭福音教會 主日實體和網上敬拜聚會 Worship Service starts at 10 am EDT Sundays 敬拜聚會時間:

每主日美東時間早上十時正

Zoom Meeting ID : 283-390-5153

Passcode 密碼: 392766







本主日信息:

你們給他們吃吧

馬可福音 6:31-52

講道: 何曉彤 牧師

翻譯: 劉暢 姊妹

This Sunday's Message:

You Give Them Something to Eat

Mark 6:31-52

Preacher: Pastor Tom He

Interpreter: Sister Doris Liu

崇 拜 程 序

主曆2022年8月28日

領會主席: 李權 弟兄

宣召禱告

敬拜讚美詩

牧 禱

信息 你們給他們吃吧

經 文 馬可福音 6:31-52

回應詩歌

三一頌

祝福

迎賓、報告

奉獻

主席

楊修微 姊妹

牧 長

何曉彤 牧師

翻譯: 劉暢 姊妹

會眾

會眾

牧長

主席

眾

會

Order of Worship

August 28, 2022

Moderator: Brother Quan Li

Call to Worship Moderator

Worship Songs Sister Vivian Yang

Pastoral Prayer Pastor/Elder

Message You Give Them Something to Eat Pastor Tom He

Scripture Mark 6:31-52 Interpreter: Sister Doris Liu

Response Song Congregation

Doxology Congregation

Benediction Pastor/Elder

Announcements Moderator

Offering Congregation

背誦經文 Bible Memory Verse

- 上週背誦經文是:彼得前書2:25 "你們從前好像迷路的羊,如今卻歸到你們靈魂的牧人監督了。"
- Last week's Bible memory verse was 1 Peter 2:25 "For you were like sheep going astray, but now you have returned to the Shepherd and Overseer of your souls."
- 本週背誦經文是:腓立比書4:13 "我靠著那加給我力量的, 凡事都能做。"
- This week's Bible memory verse is Philippians 4:13 "I can do everything through him who gives me strength."

- 1. 請為8月底開始的幸福小組4.0傳福音聚會代禱。
 Please pray for Happiness Group 4.0 evangelism meetings which v
- Please pray for Happiness Group 4.0 evangelism meetings which will start from the end of August.
- 2. 請為2023年長執同工提名代禱。
 Please pray for the nomination of the elders and deacons for 2023.
- 3. 請為9月9日開始的創世記人物查經代禱。
 Please pray for the Bible Study on the biblical characters from Genesis starting from September 9th.
- 4. 請為關懷探訪工作代禱。

Please pray for care and visitation ministry.

5. 請為宣教事工代禱。

Please pray for evangelism and mission ministries.

- 6. 請為 "聖經輔導" 和 "司提反事工" 代禱。 Please pray for Biblical Counseling and Stephen Ministry.
- 7. 請為暑期各個團契小組的聚會代禱。
 Please pray for the small group gatherings in the summer.
- 8. 為烏克蘭代禱。 Please pray for Ukraine.
- 9. 為美國代禱。 Please pray for the U.S.
- 10. 為受逼迫的主內肢體代禱。
 Please pray for the brothers and sisters who are under persecutions.

11. 請為每個主日忠心參與各項服事的同工們感恩,並為他們的服事代禱!

We give thanks to the Lord for all coworkers who faithfully serve on Sundays. Please remember their service in prayer!

12. 請為黃經烈弟兄和黃秀媚姊妹的兒子黃啟聰弟兄早日康復代禱!

Please pray for recovery of Collin, the son of brother King Wong and sister Cindy.

13. 請為袁起弟兄和周慧敏姊妹的兒子Jacob早日康復代禱!

Please pray for recovery of Jacob, the son of brother Qi Yuan and sister Diana.

14. 請繼續為身體軟弱的和有需要的肢體代禱,包括:洪陳施君、巫開明、關潤明和家人、楊修微、林清源和黃鎮君、王潔行的母親、楊守華、劉江倫、彭澤寧、高秋秋、蔣姝妍父母、章賢方和沈翠萍等。

Please continue to pray for Susan Hung, Kaiming Wu, Eddie Kuan and families, Vivian Yang, Catherine and Simon Widjaja, Jiexing Wang's mother, Shouhua Yang, Solomon Liou, Ephraim Pang, Qiuqiu Gao, Susan Rofe's parents, Xianfang Zhang, Betty Shen and others.